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Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 29. august 2024 
19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Lars Kesby (LK), 
Steen Jensen (SJ), Morten Mortensen (MM). 
 
Afbud: Steen Jensen (SJ) Bjørn B Lauritzen (BBL), 
 

Dagsorden: 
 
 
Beslutningspunkter: 
 
 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået. Der arbejdes med løbende med de aktiviteter 
der er i planen. 
 

4. Økonomi & budgetopfølgning ultimo juli ’24, herunder 
drøftelse af rapporter 2023 vs. 2024, samt rekrutterings-
tiltag 2. halvår. 
Vi følger fortsat budgettet. Til dato har vi registreret 83 nye 
medlemmer, hvoraf 62 er nybegyndere, og arbejdet med at 
opretholde 1.000+ medlemmer i klubben fortsætter. 
 

5. Drøftelse af Medlemsundersøgelse KLG 2024 og 
konklusioner. 
Bestyrelsen takker for deltagelse, besvarelsesprocenten er på 
35. Resultater af undersøgelsen vil inden længe lægges på 
vores hjemmeside. Bestyrelsen gennemgik besvarelserne og 
udvælger senere emner der skal behandles på bestyrelsens 
temadag.  
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6. Drøftelse af tidsplan for Klubhusprojekt 
Junior/aktivitetsrum. 
Bestyrelsen genovervejer tidsplan og projektet. 
 

7. Drøftelse af uopfordret udbudsmateriale for Damsø 
Plantage, som er fremsendt til KLG. 
HAS orienterede om sagen og bestyrelsen har flere 
opmærksomheder der skal undersøges nærmere. 

 
8. Forslag fra medlemmerne. 

Et medlem henvender sig vedr. et ønske om etablering af 
fast bund i det nye cykelskur, så man også kan bruge 
støttefod som alternativ til cykelstativet.  
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og der vil blive set på 
en løsning snarest muligt, dog er der flere igangværende og 
kommende projekter for andre områder, som allerede er 
planlagt og prioriteret, så der må udbedes lidt tålmodighed. 
 

• Et medlem henvender sig undrende på egne og gæsters 
vegne vedr. åbningstider i Hole In One i 
sommerferieperioden, der menes at være lukket det 
meste af tiden. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvor der er aftalt 
åbningstider mellem klubben og Hole In One, og de er 
inddelt hhv. i høj- & lav sæson, samt sommerferieperiode, da 
behovene i de forskellige perioder er meget forskellige.  
Der afholdes løbende opfølgning og evalueringsmøder og på 
baggrund af henvendelsen og tilbagemeldinger i netop 
afsluttede Medlems-undersøgelse 2024 vil dette også være 
på dagsorden til kommende møde i oktober måned. 
 

• Et medlem henvender sig på baggrund af uvejr og 
skybrud i uge 33 med forslag om et ekstra læskur i 
området ved hul 13 & 14.  
Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvor der ikke er 
aktuelle planer om etablering, men det vil på baggrund af 
henvendelsen blive videregivet til baneudvalget, som et 
fremtidig optimeringsforslag på banen. 
 
 

• Et medlem henvender sig vedr. boldopsamling på 
driving range, der menes at foregå på uhensigtsmæssig 
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dag og tidspunkt. Samme medlem spørger også til 
muligheder for at tilbyde forfriskninger på banen til 
greenfee gæster når der køres baneservice som frivillig. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at arbej-
det primært foregår torsdag formiddag i tidsrummet kl. 08:00-
11:00 (i højsæsonen kan der forekomme en ekstra ugedag), 
hvor området samtidig trimmes, og medlemmer/gæster, som 
booker tider her, får en aktiv besked via Golfbox, så man er 
varslet inden man møder op. Som bekendt har der også i 
månederne op til sæsonstart i år været arbejde ifm. en større 
omlægning og forandring på såvel driving range, som par-3 
bane, og dette kan også have forårsaget udfordringer i andre 
perioder, men dette arbejde er nu færdiggjort og vil ikke for-
styrre fremadrettet. Mht. service, er der ifølge bestyrelsens 
oplysninger lavet en aftale omkring tilbud af forfriskninger på 
banen, og hvis der er forslag til forbedringer, kan disse gerne 
indgå i den årlige evaluering i udvalget. 

 

Orienteringspunkter: 
 

1. Orientering fra manager. 
MM orienterede om daglig drift. Der er travlhed med lektioner 
og spil for begyndere, og der er løbende nye der starter op. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
BL har sendt materiale til bestyrelsen forud for mødet. 
Baneomlægning Etape 2 er i gang og det går planmæssigt. 

 
3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 3. oktober 2024. 

 
 
_____________________________________________________________________ 

                           
For referatet Susanne Olesen 
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Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 

 

 

 

Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 

 

Susanne Olesen (Sekretær) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


